
Rada Miasta Jarosławia 

37-500 Jarosław, Rynek 1 

0A.0012.4.11.2023 
PROTOKÓŁ 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury Technicznej Rady Miasta Jarosławia w dniu 23 listopada 
2023 r. o godz. 10.00 w Urzędzie Miasta Jarosławia — Ratusz, Rynek 1. 

Po sprawdzeniu obecności Przewodniczący Komisji Krzysztof Kiper oświadczył, że na 

13-osobowy skład Komisji w posiedzeniu uczestniczy 11 członków, co stanowi quorum 
pozwalające do podejmowania prawomocnych decyzji. 

Radni nieobecni: 
1. Bożena Łanowy 

2. Szczepan Łąka 

Ponadto w obradach Komisji uczestniczyli: 
Burmistrz Miasta -Waldemar Paluch, 

Z-ca burmistrza - Wiesław Pirożek 
Skarbnik Miasta — Anna Gołąb, 

Prezesi Spółek Miejskich: PGKiM, PWiK. 

Radca Prawny — Mariusz Prychocin 

Dyrektorzy Wydziałów: GKN,WIT,BSF i SO. 

Komendant Straży Miejskiej — Witold Ilić. 1.
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Po otwarciu obrad i stwierdzeniu prawomocności, Przewodniczący Komisji Krzysztof Kiper 

zapoznał zebranych z porządkiem posiedzenia, który przewiduje: 

1. Analiza projektów uchwał przedłożonych na sesję Rady Miasta. 
2. Rozpatrzenie pism skierowanych do Komisji. 

3. Zaopiniowanie projektu budżetu miasta Jarosławia na 2024 rok w części dotyczącej 
zakresu działania Komisji. 
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Ad.l 

Projekt uchwały w druku nr 1 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty, ustalenia stawki opłaty za pojemnik 
o określonej pojemności oraz zwolnienia w części z opłaty. 

Uzasadnienie: 
Do Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” zostało złożone pismo Związku Dużych Rodzin ..Trzy 
Plus" Koło Jarosław. W piśmie znaleźć można "Wychodząc naprzeciw potrzebom i oczekiwaniom 

dużych rodzin zamieszkałych w Jarosławiu zwracamy się z uprzejmą prośbą do państwa Radnych 

o rozważenie możliwości przywrócenia zniżek, które obowiązywały wcześniej w naszym mieście dla 
rodzin Wielodzietnych oraz dla rodzin posiadających kartę dużej Rodziny. Były to dobre prorodzinne 

rozwiązania, które obejmowały między innymi zniżki za opłaty za odpady komunalne, korzystania 

z basenu, lodowiska i innych atrakcji MOSiR dla rodzin z dziećmi oraz zniżek za korzystanie ze żłobka 
i przedszkola.” 

Zgodnie z art. 23 ust. | ustawy o samorządzie gminnym „Art. 23 Radny obowiązany jest kierować się 

dobrem wspólnoty samorządowej gminy. Radny utrzymuje stałą więź z mieszkańcami oraz ich 
organizacjami, a w szczególności przyjmuje zgłaszane przez mieszkańców gminy postulaty 

i przedstawia je organom gminy do rozpatrzenia, nie jest jednak związany instrukcjami wyborców." 
W związku z tym projekt zakłada powrót do zniżek dla rodzin wielodzietnych. 
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W przeprowadzonym głosowaniu w obecności 11 członków, projekt uchwały Komisja 

zaopiniowała pozytywnie przy: 3 głosach „za”, „przeciw”- brak i 8 „wstrzymujących się”. 
  

Projekt uchwały w druku nr 7 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 1/1/2023 

w części tekstowej Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 2/12 obszaru 
położonego w rejonie ulic Batalionów Chłopskich, Dolnoleżajska i Brodowicze w Jarosławiu 
„Za Parkiem” w Jarosławiu. 

  

Uzasadnienie: 
Do uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 1/1/2023 w części tekstowej 

Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 2/12 obszaru położonego w rejonie ulic 
Batalionów Chłopskich, Dolnoleżajska i Brodowicze w Jarosławiu. 

Na obszarze, którego dotyczy niniejsza uchwała obowiązuje Miejscowy Plan Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 2/12 obszaru położonego w rejonie ulic Batalionów Chłopskich, Dolnoleżajska i 

Brodowicze w Jarosławiu, uchwalony uchwałą Nr 811/LXX/2014 Rady Miasta Jarosławia z dnia 18 

sierpnia 2014 r., ogłoszoną w Dzienniku Urzędowym Województwa Podkarpackiego z 2014 r., poz. 

2497 z dnia 23 września 2014 r. Ustalenie przeznaczenia terenów, w tym dla inwestycji celu 
publicznego, oraz określenia sposobów ich zagospodarowania i zabudowy następuje w miejscowym 

planie zagospodarowania przestrzennego. Na podstawie art. 14 ust. 1, 2 i 4 ustawy z dnia 27 marca 2003 

r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, rada gminy podejmuje uchwałę o przystąpieniu do 

sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. Zmiana planu miejscowego 
następuje w takim trybie, w jakim jest on uchwalany (art. 27 ustawy). Integralną częścią uchwały jest 

załącznik graficzny nr | określający granice obszaru objętego zmianą planu. Planowana zmiana części 

tekstowej planu dotyczy korekty zapisów uniemożliwiających lokalizację sieci kanalizacji sanitarnej na 
obszarze objętym wyżej wymienionym planem. Szczególnie $ 6, który zakazuje na obszarze objętym 

planem lokalizacji przedsięwzięć mogących zawsze znacząco oddziaływać na środowisko oraz 

przedsięwzięć mogących potencjalnie znacząco oddziaływać na środowisko (na podstawie $ 3 ust. 1 pkt 
81 rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 10 września 2019 r. w sprawie przedsięwzięć mogących 

znacząco oddziaływać na środowisko do przedsięwzięć mogących potencjalnie znacząco oddziaływać 

na środowisko zalicza się m.in. sieci kanalizacyjne o całkowitej długości przedsięwzięcia nie mniejszej 

niż | km). Pozostałe zmiany mają na celu prewencyjne wykluczenie innych zapisów, które w przyszłości 
również mogłyby utrudniać budowę kanalizacji. 

  

  
W przeprowadzonym głosowaniu w obecności 11 członków, projekt uchwały Komisja 

zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. 
  

Projekt uchwały w druku nr 10 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
międzygminnego pomiędzy Gminą Miejską Jarosław, a Gminą Miejską Przemyśl na 
zapewnienie opieki nad bezdomnymi zwierzętami pochodzącymi z terenu Gminy Miejskiej 
Jarosław. 

Uzasadnienie: 
Projekt uchwały dotyczy zawarcia porozumienia z Gminą Miejską Przemyśl w zakresie 

zapewnienia opieki nad bezdomnymi zwierzętami. Zgodnie z art. 3 ust. 2 pkt 14 ustawy z dnia 

13 września 1996r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach ( Dz.U.2023.1469 t.j.) gminy 
zapewniają czystość i porządek na swoim terenie oraz tworzą warunki niezbędne do ich 
utrzymania, w tym organizują ochronę przed bezdomnymi zwierzętami. Jest to zadanie własne 

gminy z zakresu zaspokajania zbiorowych potrzeba jej mieszkańców. 

Od roku 1999 bezdomne zwierzęta wyłapywane z terenu miasta Jarosławia są umieszczane w 
schronisku w Orzechowcach, które stanowi własność Gminy Miejskiej Przemyśl. Gmina 

Miejska Jarosław dysponuje na terenie schroniska w Orzechowcach dwudziestoma miejscami 
dla bezdomnych psów. 
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Zgodnie z art. 10 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym wykonywanie zadań 

publicznych może być realizowane w drodze współdziałania miedzy jednostkami samorządami 
terytorialnego. Gminy, związki międzygminne oraz stowarzyszenia jednostek samorządu 
terytorialnego mogą sobie wzajemnie bądź innym jednostkom samorządu terytorialnego 

udzielać pomocy, w tym pomocy finansowe. 

Udzielenie Gminie Miejskiej Przemyśl pomocy finansowej na prowadzenie schroniska 
uzasadnione jest względami ekonomicznymi (utworzenie takiego schroniska na terenie miasta 
Jarosławia wymaga ogromnych nakładów finansowych). Również kwestie społeczne związane 

z uciążliwością takiego miejsca, a także korzystne dla Miasta warunki współpracy poparte 

dorobkiem wieloletniej kooperacji, świadczą, iż wybór formy realizacji — w obecnej sytuacji — 
przedmiotowego zadania własnego wydaje się najbardziej optymalny. 

Radny Mariusz Walter zgłosi! wniosek, aby w załączniku do projektu uchwały nr 10 (którym 
jest projekt porozumienia na 2024 r.) w $ 3, ustęp 2 wpisana została kwota w wysokości 80 tys. 

zł. 

Radny oświadczył, że jest przeciwny głosowaniu w dniu dzisiejszym nad treścią porozumienia 

(in blanco), które ma być zawarte pomiędzy Gminą Miejską Przemyśl, a Gminą Miejską 
Jarosław. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania przy: 3 głosach „„za” i 8 „„przeciw” — Komisja 

Infrastruktury Technicznej odrzuciła wniosek radnego Mariusza Waltera. 

Następnie głos zabrał Radny Marcin Nazarewicz wnioskując, aby w załączniku (projekt 
porozumienia na 2024 r) do projektu uchwały w druku nr 10,  $ 3, ustęp I był w 

brzmieniu 'Roczny koszt utrzymania jednego psa w okresie obowiązywania porozumienia 

ustala się na kwotę 4.000,00 zł brutto, maksymalna kwota przeznaczona na to zadanie w roku 
budżetowym nie przekroczy 80 000 zł. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania przy: 3 głosach „„za” i 8 „przeciw” — Komisja 

Infrastruktury Technicznej odrzuciła wniosek radnego Marcina Nazarewicza. 

Wobec braku innych wniosków Przewodniczący Komisji Krzysztof Kiper poddał pod 
głosowanie projekt uchwały w druku nr 10. 

  

  
W przeprowadzonym głosowaniu w obecności 11 członków, projekt uchwały Komisja zaopiniowała 

pozytywnie przy 9 głosach „za” i 1 wstrzymującym się. 
  

  

  

Radny Marcin Nazarewicz poprosił o odnotowanie w protokole że nie brał udziału w głosowaniu nad projektem 

uchwały w druku nr 10 z uwagi na fakt, iż nie został jeszcze przyjęty budżet miasta na rok 2024 i nie ma 

podanego rocznego kosztu utrzymania jednego psa w okresie obowiązywania porozumienia. 
  

Projekt uchwały w druku nr 11 w sprawie wydzierżawienia zgody na wydzierżawienie 
nieruchomości oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 
dzierżawy. 

Uzasadnienie: 
Projekt uchwały dotyczy nieruchomości oznaczonej w operacie ewidencji gruntów 

i budynków miasta Jarosławia obręb 3 jako działka nr 1798 o powierzchni 0.0823 ha 

z przeznaczeniem na uprawy rolne. W związku z terminem zakończenia 3- letniej umowy Dzierżawca 
złożył ponownie wniosek do Burmistrza Miasta Jarosławia o zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na 

czas nieoznaczony. Zgodnie z art 18 ust. 2 pkt 9 lit. a ustawy o samorządzie gminnym 

i art. 37 pkt 4 ustawy o gospodarce nieruchomościami, na zawarcie kolejnej umowy na czas oznaczony 
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dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony wymagana jest Uchwała Rady Miasta Jarosławia, 
pozwalająca na wydzierżawienie i odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy. 
O godzinie 11.20 obrady Komisji opuścił radny Mariusz Walter. 

Wobec braku uwag i wniosków Komisja przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały w 
druku nr 11. 
  

  

W przeprowadzonym głosowaniu w obecności 10 członków, projekt uchwały Komisja zaopiniowała 

pozytywnie — 9 głosów „za”, przeciw -brak, wstrzymał się- brak. 

  

Projekt uchwały w druku nr 12 w sprawie wydzierżawienia zgody na wydzierżawienie 
nieruchomości oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy. 

Uzasadnienie: 
Projekt uchwały dot. nieruchomości położonej przy ul. Chopina w Jarosławiu oznaczonej w 

ewidencji gruntów i budynków miasta Jarosławia obręb 4 jako działka nr 1968/1 o powierzchni 0,0455 
ha. zabudowana w części szeregiem garaży o konstrukcji stalowej. Dzierżawca, który posiada umowę 
dzierżawy na czas nieoznaczony na część nieruchomości o powierzchni 0,0018 ha zabudowanej 

garażem tymczasowym, zwrócił się z wnioskiem do Burmistrza Miasta Jarosławia o rozwiązanie 

umowy w związku ze zbyciem garażu. Osoba, która nabyła garaż od obecnego Dzierżawcy złożyła do 

Burmistrza Miasta Jarosławia wniosek o zawarcie umowy dzierżawy na tą część nieruchomości na 
której usytuowany jest garaż. 

Zgodnie z art 18 ust. 2 pkt 9 lit. a ustawy o samorządzie gminnym (Dz. U. 2023. 40.) 

i art. 37 pkt 4 ustawy o gospodarce nieruchomościami (Dz. U. z 2023.344.) na zawarcie kolejnej umowy 

na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony wymagana jest Uchwała Rady Miasta 
Jarosławia, pozwalająca na wydzierżawienie i odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 
umowy dzierżawy. 

Wobec braku uwag i wniosków Komisja przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały 
w druku nr 12. 

  

  
W przeprowadzonym głosowaniu w obecności 10 członków, projekt uchwały Komisja zaopiniowała 

pozytywnie — 9 głosów „za”, przeciw brak, wstrzymał się brak. 
  

O godzinie 11.24 na obrady Komisji powrócił radny Mariusz Walter. 

Projekt uchwały w druku nr 13 w sprawie wydzierżawienia zgody na najem części 
nieruchomości oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 

Uzasadnienie: 
Przedmiotem niniejszej uchwały jest wyrażenie zgody na najem lokalu użytkowego 

mieszczącego się na I-piętrze budynku Rynek 6 w Jarosławiu na prowadzenie biura 
senatorskiego. Zgodnie z art. 37 ust. 4 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce 
nieruchomościami na zawarcie kolejnej umowy w trybie bezprzetargowym wymagana jest 
zgoda Rady Miasta. 

Wobec braku uwag i wniosków Komisja przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały 
w druku nr 13. 
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W przeprowadzonym głosowaniu w obecności 11 członków, projekt uchwały Komisja zaopiniowata 

jednogłośnie pozytywnie. 
  

Projekt uchwały w druku nr 14 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości. 

Uzasadnienie: 
Projekt uchwały dot. nieruchomości położonej przy Zespole Szkół Ekonomicznych i 

Ogólnokształcących im. Marii Dąbrowskiej w Jarosławiu, ul. Mickiewicza 13, oznaczonej w ewidencji 
gruntów i budynków miasta Jarosławia obręb 4 jako działka nr 2429 o pow. 0,1070 ha. 
Na część nieruchomości o powierzchni 8.50 m? Zespół Szkół Ekonomicznych i Ogólnokształcących im. 

Marii Dąbrowskiej w Jarosławiu posiada na okres jednego roku umowę dzierżawy z przeznaczeniem na 
usytuowanie pojemników na odpady komunalne. Termin zakończenia umowy przypada na dzień 31. 

12. 2023 r. Zespół Szkół Ekonomicznych i Ogólnokształcących im. Marii Dąbrowskiej w Jarosławiu 

zwrócił się ponownie z wnioskiem do Burmistrza Miasta Jarosławia o zawarcie kolejnej umowy na czas 
określony od 01. 01. 2024 r. do 31. 12. 2024. Zgodnie z art 18 ust. 2 pkt9 lit. a ustawy o samorządzie 

gminnym (Dz. U. 2023.40.) i art. 37 pkt 4 ustawy o gospodarce nieruchomościami (Dz. U. z 2023. 344.) 

na zawarcie kolejnej umowy na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony potrzebna 

jest Uchwała Rady Miasta Jarosławia, pozwalająca na wydzierżawienie i odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 
O godzinie 11.35 obrady Komisji opuścił radny Sebastian Kogut, a powrócił o godz.11.37. 

Członkowie Komisji długo debatowali nad niniejszym projektem uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Bożena Łanowy wyraziła zdziwienie toczącą się dyskusją nad 

projektem uchwały w druku nr 14. Zauważyła, że analizowany projekt jest prosty, a radni 

roztrząsają, kto, komu, dlaczego itd. Wobec powyższego zgłosiła formalny wniosek o zamkniecie 

dyskusji. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania przy: 8 głosach „za” i 1 „przeciw” — Komisja 
Infrastruktury Technicznej przyjęła wniosek. 

  

  
W przeprowadzonym głosowaniu w obecności 11 członków, projekt uchwały Komisja zaopiniowała 

jednogłośnie pozytywnie. 
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Ad.2 

Rozpatrzenie pism skierowanych do Komisji Infrastruktury Technicznej 
Rady Miasta Jarosławia. 

l) Pismo Prezesa Zarządu Ogródków Działkowych ..JAREK” w sprawie udrożnienia 

rowu melioracyjnego przebiegającego wzdłuż działek ROD ..JAREK - (pismo 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

Radny Marcin Nazarewicz zgłosił wniosek o skierowanie pisma - skargi Prezesa Zarządu 

Ogródków Działkowych „JAREK” w sprawie udrożnienia rowu  melioracyjnego 

przebiegającego wzdłuż działek ROD „„JAREK” do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
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Natomiast Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Bożena Łanowy wyraziła odmienne zdanie. 
W jej ocenie, niniejsze pismo nie należy traktować jako skarga. Zawnioskowała więc. by 

Komisja Infrastruktury Technicznej poparła pismo Zarządu Ogródków Działkowych „„JAREK” 

i skierowała je do Burmistrza Miasta celem pozytywnego rozpatrzenia wniosku działkowców. 

Z kolei radny Jarosław Litwiak zgłosił formalny wniosek o zamknięcie dyskusji nad pismem. 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Kiper poddał pod głosowanie najdalej idący wniosek 

zgłoszony przez radnego Jarosława Litwiaka o zamknięcie dyskusji. 

  

  

W przeprowadzonym głosowaniu wniosek radnego Jarosława Litwiaka został jednogłośnie 

przyjęty. 
  

O godzinie 12.01 obrady Komisji Infrastruktury Technicznej opuścił radny Piotr Kozak. 

Następnie Przewodniczący Komisji Krzysztof Kiper zarządził głosowanie nad wnioskiem 

zgłoszonym przez radnego Marcina Nazarewicza o skierowanie pisma - skargi Prezesa Zarządu 

Ogródków Działkowych „JAREK” w sprawie udrożnienia rowu  melioracyjnego 
przebiegającego wzdłuż działek ROD „JAREK” do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

  

W przeprowadzonym głosowaniu przy: 2 głosach „za ” i 7 „przeciw” wniosek radnego Marcina 

Nazarewicza został odrzucony. 

  

  
  
W dalszej kolejności Przewodniczący Komisji Krzysztof Kiper poddał pod głosowanie 

wniosek Wiceprzewodniczącej Rady Miasta Bożenę Łanowy, by Komisja Infrastruktury 

Technicznej poparła pismo Zarządu Ogródków Działkowych „JAREK” i skierowała je 

do Burmistrza Miasta celem pozytywnego rozpatrzenia. 

  

  

W przeprowadzonym głosowaniu wniosek zgłoszony przez Wiceprzewodniczącą Rady Miasta 

Bożenę Łanowy, by Komisja Infrastruktury Technicznej poparła pismo Zarządu 

Ogródków Działkowych „JAREK” i skierowała je do Burmistrza Miasta celem 

pozytywnego rozpatrzenia, został przyjęty- jednogłośnie. 
  

ab oł oł se ze oe oe 2 oe ze oe oe oe ze 2 ob oł ob łe ob ob ze ze oe łe ze oe 2 he ze e 2 she 2a oe 2 ae ze oe e ze 2 2 ze e e e oe oe 2 ze 2 he ze oe 2 oe se 2 e 2h he l oł >łe she be be be oe he sle 2 2 łe 

2) Pismo mieszkańca Jarosławia w sprawie zabezpieczenia w budżecie miasta Jarosławia na 

2024 r., środków finansowych na realizację zadania — kontynuacja budowy chodnika dla 

pieszych wraz z niezbędną infrastrukturą (m.in. podjazdami do nieruchomości, 

odprowadzeniem wód opadowych, barierą energochłonną) wzdłuż ul. Batalionów Chłopskich 

w Jarosławiu w stronę ul. Kamiennej (pismo stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

Komisja przyjęła do wiadomości w/w pismo. 

sł 24 3 oe se > ok e b b ze łe 2 oe e he be oe ze she oe e b oe ae ke leze e oe b ze oe he oe ae he 2 e he b e le hee 2 he b e je e he b ze ee he se sk e sk e he hok ae sk o ce e o ze 

3) Rady Dzielnicy nr | — propozycje zadań inwestycyjnych do ujęcia w projekcie budżetu miasta 

Jarosławia na 2024 rok (pismo stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

Komisja przyjęła do wiadomości w/w pismo. 

sk 2 b s oe oe b he złe oe b ze b oe że sł oe łe oe łe oe łe ze łe oe se oe leze 2 oł łe łe e b ze b oe he oe ae złe e ce e b oe b oe be ze łe oe łe se e łe 2 ze oe b łe oe łe sł oe 2 oł zk szk 
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4) Rady Dzielnicy nr VII — propozycje zadań inwestycyjnych do ujęcia w projekcie budżetu 

miasta Jarosławia na 2024 rok (pismo stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

Komisja przyjęła do wiadomości w/w pismo. 

e 6 0 06 6 de W c WE z w W złe 6 0 WE z WE TE 0 W Eh W z W ch YE Ew z eh EE W NE e e e z 0 hh e e e e e e 

  

  
Od godziny 12.05 do 12.30 trwała przerwa w obradach Komisji Infrastruktury 

Technicznej. 
  

Po przerwie na obrady Komisji nie powrócili radni: Antoni Lotycz, Monika 
Więckowska oraz Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Wywrót. 

> >ke_ > > >łk >łe > 24 2łe 2łe >łe > 216 236 2łe 28 24 26 > > 2 2 > 2łe 2łe 24 2 > 2 2łe 2łe 2łk 2kk 2łe 2 26 > 2łe 2le 2 246 2 2 26 24 2łe 2łe 24 2 26 >k 2 > >je 2 2kć > 2h >łe >k >k 2h 2 >k 

Ad.3 

Zaopiniowanie projektu budżetu miasta Jarosławia na 2024 rok w części 
dotyczącej zakresu działania Komisji. 

v Dochody dział: 600, 700, 710, 754, 756 i 900; 

vw Wydatki: 010, 020, 400, 600, 700, 710, 752, 754 i 900. 

Komisja Infrastruktury Technicznej Rady Miasta Jarosławia dokonała analizy projektu budżetu 
Miasta Jarosławia na 2024 rok ze szczególnym uwzględnieniem planu dochodów w działach: 
600, 700, 710, 754, 756 i 900 i wydatków w działach 010, 020, 400, 600, 700, 710, 752, 754i 
900. 

DOCHODY 

*600 — Transport i łączność 
Radny Marcin Nazarewicz poprosił o zanotowanie w protokole, że w dniu dzisiejszym, 

podczas obrad Komisji skierował do Burmistrza Miasta zapytanie, na temat spotkania Pana 
Burmistrza z jego dzieckiem w godzinach lekcyjnych w poniedziałek, na które Pan Burmistrz 
mnie udzielił mu żadnej odpowiedzi. 

Nikt z członków Komisji nie zgłosił żadnych wniosków do planu dochodów w w/w dziale. 

  

  
Od godziny 12.58 do 13.05 trwała przerwa w obradach Komisji Infrastruktury 

Technicznej. 
  

*700 — Gospodarka mieszkaniowa 
Nikt z członków Komisji nie zgłosił żadnych wniosków do planu dochodów w w/w dziale. 
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*710 — Działalność usługowa 
Nikt z członków Komisji nie zgłosił żadnych wniosków do planu dochodów w w/w dziale. 

*754 — Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa 
Nikt z członków Komisji nie zgłosił żadnych wniosków do planu dochodów w w/w dziale. 

*756 — Dochody od osób prawnych od osób fizycznych i od innych jednostek 

nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem 
Nikt z członków Komisji nie zgłosił żadnych wniosków do planu dochodów w w/w dziale. 

*900 — Gospodarka komunalna i ochrona środowiska 
Nikt z członków Komisji nie zgłosił żadnych wniosków do planu dochodów w w/w dziale. 

  

  

Plan dochodów w w/w działach Komisja Infrastruktury Technicznej Rady Miasta 

Jarosławia zaopiniowała pozytywnie przy: 4 głosach „za”, przeciw-brak i 3 
„wstrzymujących się”. 
  

WYDATKI 

010 — Rolnictwo i łowiectwo 
Nikt z członków Komisji nie zgłosił żadnych wniosków do planu wydatków w w/w dziale. 

020 — Leśnictwo 
Nikt z członków Komisji nie zgłosił żadnych wniosków do planu wydatków w w/w dziale. 

400 — Wytwarzanie i zaopatrywanie w energię elektryczną, gaz i wodę 
Nikt z członków Komisji nie zgłosił żadnych wniosków do planu wydatków w w/w dziale. 

600 — Transport i łączność 
Nikt z członków Komisji nie zgłosił żadnych wniosków do planu wydatków w w/w dziale. 

700 — Gospodarka mieszkaniowa 

Nikt z członków Komisji nie zgłosił żadnych wniosków do planu wydatków w w/w dziale. 

710 — Działalność usługowa 
Nikt z członków Komisji nie zgłosił żadnych wniosków do planu wydatków w w/w dziale. 

752 — Obrona narodowa 
Nikt z członków Komisji nie zgłosił żadnych wniosków do planu wydatków w w/w dziale. 

754 — Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa 

Nikt z członków Komisji nie zgłosił żadnych wniosków do planu wydatków w w/w dziale. 

900 — Gospodarka komunalna i ochrona środowiska 
Nikt z członków Komisji nie zgłosił żadnych wniosków do planu wydatków w w/w dziale. 
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Radny Marcin Nazarewicz poprosił o odnotowanie w protokole, że Skarbnik Miasta Anna 

Gołąb (przy analizie wydatków w dziale 400) użyła słów „wydaje się”, że budżet został 
skonstruowany tak iż zaplanowane w nim kwoty będą wystarczające. 

Ponadto radny zwrócił uwagę, że rok temu w listopadzie była informacja, iż deficyt miasta 

wynosi 19 mln zł, w pewnym momencie ten deficyt „zniknął” i teraz w projekcie budżetu na 

przyszły rok również nie jest wykazany. 

  

  

Plan wydatków w w/w działach Komisja Infrastruktury Technicznej Rady 
Miasta Jarosławia zaopiniowała pozytywnie przy: 4 głosach „„za”, przeciw-brak i 
2 „wstrzymujących się”. 
  

Radny Marcin Nazarewicz odmówił udziału w głosowaniu nad przyjęciem planu 
wydatków w w/w działach i w momencie rozpoczęcia głosowania opuścił salę 
obrad. 

rktkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkktkkkkkkkkkkkkkkktktktkkkkkkkkkkktkkkkktkkkktkktkkkkktkkkkktkkkkkttkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkk 

zn nnn nnn nnn. n nine nnn nz zzz zza eee seę 

Ustalenia i wnioski z posiedzenia Komisji Infrastruktury Technicznej Rady Miasta Jarosławia 
z dnia 23 listopada 2023 r. — stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

nnn. a ona. R anna aaa a ana ono eizo aiae 

Wobec wyczerpania dyskusji oraz porządku obrad o godzinie 13.30 
Przewodniczący Komisji Krzysztof Kiper dokonał zamknięcia obrad Komisji. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury 
Technicznej Rady Miasta Jarosławia 

AN 
Krzysztof Kiper 

Spodka 

mgr a Maziarka 

inspe ę działu Organizacyjno-Administracyjnego 
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